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优先级 最高

 240228-to-IMDA-附件.pdf(~661 KB)

Respectable

资讯通信媒体发展局（IMDA）

Mr. Chuen Hong首席执行官

Dear Sir:

     也因SGNIC又突然变态在exabytes.sg配合下，在今天的凌晨就关闭了指向本ycec.sg 网站服务！

     因此请见附件的首页，SGNIC也在2024.2.26日再次威迫本ycec.sg注册人要替代SGNIC的注册商去https://verifiedid.sgnic.sg/ 驗證, 否则就会被关闭!

 也在附件的第2页可见的, 无奈本人也要登入连结请求!

    但由附件的第3页更可见的是, SGNIC就马上窜改: 『 当前到期 2023-03-19 20:31』及『 点击此处将截止日期延长至 2024年2月27日08:22』, 也即被骗去驗

證也沒用, 就想恶毒非法关闭本ycec.sg 网站, 简直是911事件, 是否？

    且去年本注册人也已吿知阁下：从www.ycec.net/SG/230214b.pdf可见的要去验证也要由exabytes.sg注册商去验证, 因此也在www.ycec.net/SG/230220.pdf可

见的也要向IMDA首席执行官您投诉!

   及最后也在www.ycec.net/SG/230310.pdf 可见也要再去信首席执行官您投诉也要求转告SGNIC, 如你们继续侵权及自毁法规为独裁者也该罪加一等! 以免本人

也当进入法庭索賠每天的 损失将达10万新加坡币以上也将括含SGNIC主席，更必会扩大投诉到各政界也无可奈何！

    但今的SGNIC又突然变态有违对域名管理公司的行业规定政策已令本人的损失更加倍严重的事实见证已不可否认!

    因此也敬请IMDA首席执行官您马上处理, 多谢！

   谨此！

2024年2月28日

SGID 2665604D

林哲民

在 2024-02-23 20:32，IMDA INFO (IMDA) 写道：

Dear Sir/Madam

Thank you for writing to the Info-communications Media Development

Authority (IMDA).

We will respond to you within 3 working days. For feedback that

requires further investigation or checks, we may need more time. We

appreciate your understanding and patience in this regard.

Please note that under the Public Sector (Governance) Act, your data

may be shared between public agencies so as to support better service

delivery and to resolve your issue(s). We will not share your Personal

Data with non-Government entities, except where such entities have

been authorised to carry out specific Government services, or we have

sought your consent to do so.

For more information about IMDA and the services we provide, please

visit www.imda.gov.sg [1]

Thank you.

Note : This is a computer-generated email. Please do not reply to this

email.

_ This e-mail (including any attachments) may contain confidential or

legally privileged information. Any unauthorised use, retention,

reproduction or disclosure is prohibited and may attract civil and

criminal penalties. If this e-mail has been sent to you in error,

please delete it and notify us immediately. Please consider the

environment before you print this email._

Links:

------

[1] http://www.imda.gov.sg
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[DNQ##174556##] Re: Case #9496379 - please give me a new bill to lengthening 3 years!
在 2024-02-26 23:10 来自 dnq
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Hello Lin ZhenMan,

Greetings.

Upon checking, the domain name - ycec.sg is still pending verification.

Please be aware that the domain will expire on 27 Feb 2024. If the domain expires without being verified, it cannot be renewed, resulting in website and email inaccessibility.

We highly recommend proceeding with the verification process at your earliest convenience to avoid any disruptions.

To complete this verification process, please follow the steps below.

==============================================================
i. Go to VerifiedID@SG portal directly at URL: https://verifiedid.sgnic.sg
ii. Login via Singpass ID; and
iii. Click on a button to verify the registrant's identity and contact information.
==============================================================

--
If you have any enquiries, please do not hesitate to contact us. Thank You!

Best Regards,

See Jia
Exabytes.SG - Billing
----------------------------
Case ID: #9496379
----------------------------

On Fri, 23 Feb at 5:26 PM , Billing - Exabytes <billing@exabytes.sg> wrote:
Hello Lin ZhenMan,

Greetings.

This is follow up email.

Please be informed that your domain will be expired soon on 27 Feb 2024. There will be 2 options here. 

Option (1):
We are happy to assist you on the domain renewal, provided that your domain name is verified. According to SGNIC policy, the domain name must be verified before we
can renew it with SGNIC. 

To complete this verification process, please follow the steps below.

==============================================================
i. Go to VerifiedID@SG portal directly at URL: https://verifiedid.sgnic.sg
ii. Login via Singpass ID; and
iii. Click on a button to verify the registrant's identity and contact information.
==============================================================

Additionally, you may find further information regarding domain verification at https://www.sgnic.sg/faq/verifiedid@sg.

Option (2):
You may transfer away the domain name to other provider.

mailto:dnq@sgnic.sg
https://verifiedid.sgnic.sg/
https://www.exabytes.sg/fdticket
https://verifiedid.sgnic.sg/
https://www.sgnic.sg/faq/verifiedid@sg
DQ
Text Box
dnq@sgnic.sg

DQ
Text Box
經查，域名-ycec.sg仍待驗證。

DQ
Text Box
請注意，該網域將於2024 年 2 月 27 日到期。如果網域在未經驗證的情況下過期，則無法續約，導致網站和電子郵件無法存取。

DQ
Text Box
我們強烈建議您儘早進行驗證流程，以避免任何干擾。

DQ
Text Box
若要完成此驗證流程，請按照下列步驟操作。

DQ
Text Box
i.  直接存取 VerifiedID@SG 門戶，網址為：https://verifiedid.sgnic.sg/ 
ii。透過Singpass ID登入；和
iii. 點擊按鈕以驗證註冊者的身分和聯絡資訊。

DQ
Text Box
如果您有任何疑問，請隨時與我們聯繫。謝謝你！

DQ
Text Box
附件
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      VERIFIEDID@SG 和 REGISTRYLOCK 門戶 註冊表鎖常見問題解答

VerifiedID@SG 常見問題解答

請輸入您的 SGNICID。您將收到一封電子郵件
（發送到您的授權電子郵件地址），其中包含登
入此入口網站的連結。

如果輸入的 SGNICID 有效，則會向您的電子郵件地
址發送電子郵件。請等待電子郵件送達您。

SGNICID：

取消  登入連結請求

  © 版權所有2024 SGNIC。版權所有。

 

https://verifiedid.sgnic.sg/rylockfaq.html
https://verifiedid.sgnic.sg/faq.html
https://verifiedid.sgnic.sg/main.jsp
DQ
Text Box
本人也登入连结请求!
但也不见有回复!


DQ
Line
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      VERIFIEDID@SG & REGISTRYLOCK PORTAL RegistryLock FAQ

VerifiedID@SG FAQ

Kindly please key in your SGNICID. You will
receive an email (sent to your authorised
email address) containing a link to login to
this portal.
An email will be sent to your email address should
the SGNICID entered is valid. Please wait for the
email to reach you.

SGNICID:

Cancel  Request for login link

  © Copyright 2024 SGNIC. All rights reserved.
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      VERIFIEDID@SG 和 REGISTRYLOCK 門戶 註冊表鎖常見問題解答

VerifiedID@SG 常見問題解答

延長 VerifiedID@SG 驗證截止日期

域名： 新加坡YCEC

當前到期
日：

2023-03-19 20:31

點擊此處將截止日期延長至2024年2月27日08:22。（請注意，您只能延長到期日一
次）。

後退

  © 版權所有2024 SGNIC。版權所有。
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DQ
Text Box
   但 SGNIC 就马上窜改 『 当前到期 2023-03-19 20:31』
及不于延长 超过 2024年2月27日, 简直是911事件！
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      VERIFIEDID@SG & REGISTRYLOCK PORTAL RegistryLock FAQ

VerifiedID@SG FAQ

Extension of VerifiedID@SG Verification Due Date

Domain Name: YCEC.SG

Current Due
Date:

2023-03-19 20:31

Click here to extend the due date to 2024-02-27 08:22. (Note that you can only
extend the due date once).

Back

  © Copyright 2024 SGNIC. All rights reserved.
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